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Hallitus kokoontui 11.1.2021 etäyhteydellä 
Jakelu  
 
 
1. Hallituksen järjestäytyminen 
Valittiin 1. varapuheenjohtajaksi Merli Juustila ja 2. varapuheenjohtajaksi Niko Ekholm. Nimettiin 
puheenjohtaja, valitut varapuheenjohtajat ja toiminnanjohtaja hallituksen työvaliokuntaan. Käytiin läpi 
hallituksen toimintatavat.  
 
2. Jäsenasiat 
Hyväksyttiin 165 uutta jäsentä, joista  oli 22 varsinaisia jäseniä ja 143 opiskelijajäseniä. Varsinaiseksi 
jäseneksi siirrettiin 27 valmistunutta jäsentä. Kokonaisjäsenmäärä on 14 640. 
 
3. Ajankohtaiset työmarkkina-asiat  

• Akavan hallitus kokoontuu 19.1.2021 käsittelemään muun muassa Akavan talouspoliittisia 
linjauksia 2021-2027. Lähetekeskustelu käytiin kokouksessa 15.12.2020, jossa Loimun 
toiminnanjohtaja Mikko Salo nosti esille muun muassa TKI-rahoitukseen ja korkeakoulujen 
rahoitukseen liittyviä teemoja Loimun kestävän tulevaisuuden ohjelmasta. 

• Metsähallituksen palkkausjärjestelmän uudistamista on jatkettu. Neuvottelut Metsähallituksen 
työaikapankista saatiin valmiiksi. 

• Koronan vaikutus työsuhdeneuvontaan tulleissa yhteydenotoissa ei ole mitenkään korostunut, eli 
kyselyitä nimenomaan koronaan liittyviin työsuhdeasioihin ei ole tullut. 

• Ruokaviraston pitkään työstetty palkkausjärjestelmä saatiin hyväksyttyä ennen jouluvapaita. 
• Työmarkkinatutkimuksen ensimmäiset tulokset on saatu Taloustutkimuksesta. Vastausprosentiksi 

tuli noin 32, joka on sama kuin vuonna 2019. Kaikkien kokoaikatyössä olevien vastanneiden 
keskipalkka oli 4 394 e/kk (4 316, +1,8 % vuonna 2019) ja mediaanipalkka oli 4 187 e/kk (4 100, +2,1 
% vuonna 2019).  

4. Elinkeino- ja koulutuspoliittinen edunvalvonta 

• FSC-metsäsertifioinnin standardityöryhmä ei saanut työtään valmiiksi kokouksessaan 15.12.2020, 
jonka piti olla viimeinen jatkoajalla pidetty. Auki jäi muun muassa ympäristö- ja talouskamarien riita 
suojeltavien turvemaiden suojavyöhykkeen leveydestä talousmetsissä ja eräät muut tekstikohdat. 
Uusi takaraja standardin toimittamiselle Kv. FSC:lle on 31.1.2021. 

• Myöskään PEFC-metsäsertifioinnin uudet standardit eivät valmistuneet vuoden loppuun mennessä, 
kuten oli tarkoitus. Auki jäivät eräät saamelaisia sekä metsätalouden vesistövaikutuksia koskevat 
kohdat. Lisäksi Metsähallitus ilmoitti, ettei se hyväksy pienryhmässä, johon Loimukin osallistui, 
neuvoteltua kriteeriä tilaajavastuulakia sivuavista kohdista. Työtä jatketaan tammikuussa. 

• Käytiin läpi Loimun lausunto valtioneuvoston luonnoksesta koulutuspoliittiseksi selonteoksi. Akavan 
osaaminen ja koulutus –toimikunta käy Akavan lausunnon sisällöstä keskustelun seuraavassa 
kokouksessaan. Hallitus kommentoi lausunnon sisältöä 14.1. mennessä. 

5. Uuden valtuuston ensimmäinen kokous 
Päätettiin kutsua valtuusto 29.1.2021 valtuustokauden ensimmäiseen kokoukseen. Hyväksyttiin valtuuston 
kokouskutsu ja esityslista.  

6. Loimun jäsenyhdistysten avustusjaon kehittäminen 
Vuoden 2021 toimintasuunnitelmaan on kirjattu, että kehitämme Loimun jäsenyhdistysten avustusjakoa. 
Käytiin keskustelu tavoitteista ja kehittämisprosessista, ja nimettiin asiaa selvittämään työryhmä, johon 



kuuluvat Merli Juustila, Jenni Heikkilä, Juho Ikonen ja Asta Ekman sekä toimistolta järjestöpäällikkö Johanna 
Hristov. 

7. Henkilövaihdos valtion toimikunnassa 
Aino Kankaanpää THL:stä ei enää jatka Loimun valtion toimikunnassa. Päätettiin nimetä Sanna Kailanto 
THL:stä Aino Kankaanpään tilalle.  
 
Loimun toimikuntien kausi päättyy 31.8.2021. Haku toimikuntiin seuraavalle kaudelle järjestetään keväällä 
2021. 
 
8. Henkilöstöasiat 

Henri Forssten on aloittanut 7.1.2021 opiskelijajäsenhankinnan koordinaattorina. Miia Herzon on palkattu 
Henri Annilan perhevapaan sijaiseksi ajalle 1.2. - 31.8.2021.  
 
9. Hallituksen seuraava kokous 
Seuraava kokous pidetään 9.3.2021. 

 


